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Vandværket har i 2021 udpumpet små 8.000 m2 vand og vi er 97 forbrugere. Vores vandanalyser har været 

upåklagelige i år. 

 

Havnsø vandværk har aflæst vores vandmålere, da de har udstyret til dette.  

Samarbejdet med Microwa forløber perfekt, Microwa som tager sig af vores registrering af vandforbrug og 

udskrivning af regninger, kunne berette at alle regninger var betalt og at vi ikke har nogle restancer. 

Vi har holdt møder med Havnsø Vandværk, masser af korrespondance både telefonisk og på mail, 

angående vores sammenlægning. Der er flere faktorer inde i billedet, bl. a. at man skal sikre sig, at den 

forøgede mængde vand, man gerne vil pumpe på vores vandværk i boring 197.500, ikke forårsager at der 

trækkes bor eller salt ind i boringen. Rambøll er hyret ind som konsulenter og rådgivere på opgaven, og skal 

lave en analyse på: 

- om det er forsvarligt at pumpe den ønskede vandmængde i vores boring, uden at det går ud over 

vandkvaliteten, 

- eller det er økonomisk ansvarligt at anlægge en ny råvandsledning, hvis der ikke kan hentes den 

ønskede vandmængde i boringen, 

- eller om det er et bedre alternativ at finde en ny kildeplads på et andet sted. 

Det er Havnsøvandværk der afholder udgifterne til denne undersøgelse. 

Vi har imidlertid drøftet mulighederne for at lave en sammenlægning af vandværkerne, før vi kender den 

endelige økonomiske beregning for dette. Vi vil gerne have generalforsamlingens accept af, at vi kan 

arbejde videre med dette, på trods af at vi ikke kender økonomien i det endnu. 

 

Vi har tilsået vandværksgrunden med vilde blomster, til gavn for biodiversiteten. Nu håber vi bare de vil 

spire og skabe en frodig oase for insekter. 

Maj 2022 Bestyrelsen for Græsmarkens vandværk. 


